# 宁海县委副书记方勤一行莅临如意调研

Deputy Secretary of Ninghai County Committee Visited

**近**日,县委副书记方勤一行莅临如意调研,详细了解了公司安全责任落 实、消防设施运行、日常安全管理等情况,充分肯定了如意开展的各项 安全生产工作。下一步,如意将切实承担安全生产主体责任,持续加强员工培 训,提高员工安全意识,将安全生产各项工作做细做实,牢牢守住安全发展的底 线和红线。

 ${f R}$  ecently, Fang Qin, Deputy Secretary of the county Party Committee, and her party visited XILIN for investigation, got a detailed understanding of the implementation of the company's safety responsibilities, the operation of firefighting facilities, and daily safety management, and fully affirmed the safety production work carried out by XILIN. XILIN will earnestly assume the main responsibility of safety production, continuously strengthen employee training, improve employees' safety awareness, do all the work of safety production in detail and firmly hold the bottom line and red line of safety development.



## 宁海县人大常委会副主任 王能迭一行走访如意

**Deputy Director of the Standing Committee** of Ninghai County People's Congress visited

委会副主 一行莅临如 意慰问劳动模范储为 统。王能迭向储为统送 上鲜花与慰问金,希望 他继续发扬艰苦奋斗 的精神,在岗位上尽职 履责、担当作为,同时 也对如意工会在开展 各项工会工作中所取 得的成效表示肯定。



 ${f R}$  ecently, Wang Nengdie, Deputy Director of the Standing Committee of Ninghai County People's Congress, and his party visited XILIN to express their condolences to the model workers. Wang Nengdie sent flowers and solatium to Chu Weitong, hoping that he would continue to carry forward the spirit of hard struggle, perform his duties and take responsibility in his position, and at the same time affirmed the achievements made by XILIN Trade Union in carrying out various trade union work.

## 宁波市新闻办副主任 徐猛挺一行莅临如意

Deputy Director of Ningbo Information Office Visited

挺一行莅临如意参观交 流,详细听取了公司文 化建设、发展情况、市场 善机制



宣传工作,焕发企业生机与活力,提升企业发展软实力,让企业更 快更好地"走出去"。

Recently, Xu Mengting, Deputy Director of Ningbo Information Office, and his party visited XILIN and listened to the reports on the company's cultural construction, development, marketing and publicity in detail. Corporate propaganda is the basic work of developing an enterprise. XILIN will constantly establish and improve the mechanism, attach great importance to corporate propaganda, revitalize the vitality of enterprises, enhance the soft power of enterprise development, and help the enterprises go global faster and better.

## 龙子湖区委常委张如联一行赴如意调研

Member of the Standing Committee of Longzihu District Committee Visited



我司产业发展、科研创新等方面的建设情况。交流中,龙子湖区 代表团对公司坚持人才合作、科技创新的举措表示充分的肯定,同时, 希望如意能坚定发展信心,抢抓发展机遇,不断发展壮大,为社会经济 发展作出更大贡献。

Recently, Zhang Rulian, member of the Standing Committee of Longzihu District Committee, and his party visited XILIN for investigation, and got a detailed understanding of our industrial development, scientific research and innovation. During the exchange, the delegation of Longzihu District fully affirmed the XILIN's measures of adhering to talent cooperation and scientific and technological innovation. At the same time, it hoped that XILIN would firmly develop its confidence, seize development opportunities, continue to grow and make greater contributions to social and economic development.

## 公司开展安全生产月暨半年度无工伤评比表彰会

**XILIN Conducted Safety Production Month** And Semi-annual Work Injury Free Evaluation and Commendation

**い**日,公司开展安全生产月暨半年度无工伤评比表彰会,对安全生产方 西書知代素的左词因体和易工会人会系教研、会上、著事と修订对す 面表现优秀的车间团体和员工个人给予奖励。会上,董事长储江对本 次安全月活动取得的成效给予了充分肯定,对获得表彰的个人和团队表示祝 贺,并结合安全月活动开展情况及下一步安全管理工作要求进行了总结发言。 安全生产是企业的生命线,公司将持续改进,不断完善提高,崩紧安全 生产这根弦,以更扎实高效的工作为安全生产保驾护航。

R ecently, XILIN conducted safety production month and semi-annual work injury free evaluation and commendation meeting. The company rewarded workshop groups and individual employees who performed well in work safety. At the meeting, Chairman Chu Jiang fully affirmed the achievements of the safety month activity, congratulated the commended individuals and teams, and made a summary speech in combination with the development of the safety month activity and the requirements of the next safety management work.

Safety in production is the lifeline of the enterprise, and the company will continue to improve and tighten the string of safety in production, so as to escort safety in production with more solid and efficient work.

筑牢安全"防火墙"——宁海县消防大队莅临公司开展消防培训

Ninghai County Fire Brigade Visited to Carry Out Fire Training



## 安徽安庆经销服务网点盛大开业!

Anhui Anqing Distribution Agency Opened

大开业,标志着西林品牌在国内市 场的进一步扩张,公司希望能为更 多的客户提供更优质的产



务。目前,公司拥有覆盖全国乃至全球的销售体系和售后服务网络,在 上海、北京、广州等全国主要城市和地区设有终端4S专营店和近500个 经销服务网点,国内市场占有率在15%以上。

R ecently, the Xilin distributor-Anhui Yidianyi Technology Anqing Branch grandly opened, marking the further expansion of Xilin brand in the domestic market. The company hopes to provide more customers with better products and services. At present, the company has a sales system and after-sales service network covering the whole country and even the whole world. It has terminal 4S franchise stores and nearly 500 distribution service outlets in major cities and regions in China, such as Shanghai, Beijing and Guangzhou, and its domestic market share is over 15%.



**近**日,如意公司联合宁海县消防救援大队开展消防安全培训。现场,消防大队工作人员详细进解了亚小器及迷此公约在中国中 人员详细讲解了灭火器及消火栓的使用范围、使用方法 和注意事项, 手把手指导参训人员使用灭火器及连接水带, 并现场进行实操。 此次消防演练通过理论培训和实操演练相结合的方式,让员工更好地掌 握了消防安全知识,增强了防火自救和应急处置能力,后续公司按照消防专 项整治工作方案要求持续开展消防安全知识学习和消防专项排查,保证生产 现场安全运行。

R ecently, XILIN cooperated with Ninghai County Fire Rescue Brigade to Carry out a fire training. At the scene, the fire brigade explained in detail the scope of use, methods and precautions of fire extinguishers and fire hydrants, guided the trainees to use fire extinguishers and connecting hoses, and carried out practical operations on the spot.

Through the combination of theoretical training and practical exercise, the fire drill enabled employees to better master fire safety knowledge, and enhanced their ability of self-rescue and emergency response. Later, XILIN would continue to publicize fire knowledge and conduct fire investigations according to the requirements of the fire rectification plan to ensure the safe production.

### 宁海县"三维"清廉民企创建工作 推进会在如意举行

County's Promotion Meeting for the Creation of Honest Private Enterprises was Held in XILIN



日,宁海县"三维"清廉民企创建 工作推进会在如意举行。会上, 公司作为示范单位,围绕前期清廉民营 企业建设工作和下一步的打算,作了交 流发言。未来,如意将持续加大企业廉政 文化的宣传力度,将清廉文化融入企业 的灵魂中,推动创建工作走深走实。

Recently, the promotion meeting for the creation of 3D honest private enterprises in Ninghai County was held in XILIN. At the meeting, the company, as a demonstration representative, made communication speeches around the construction work of clean private enterprises in the early stage and the next steps. In the future, XILIN will continue to increase the promotion of corporate integrity culture, integrate integrity culture into the soul of the enterprise, and promote the deepening and implementation of its creation work

## CQDH15A-III型双剪前移式堆垛车 ——迭代更新,攀登全新领地

**CODH15A-III Electric Reach Stacker** ---Another evolvement to ice break the new field

- ◆ 全新设计理念, 诠释硬朗本色;
- ◆ 先进控制系统, 打破固有模式;
- ♦ Fresh design concept highlights product features,
- ◆ 每一步向上探索, 都将突破行业壁垒; ◆ 每一次全新尝试,都能印证如意匠心;
- ♦ Improved control system beats the stereotypes,
- ♦ XILIN's every attempt to explore breaks the industry barrier,
- ◆ XILIN's every endeavor to innovate illustrates its spirit of ingenuity.



┟──★ 波如意一直专注于产品的设计和研发,迭代更新的CQDH15A -III双剪前移式堆垛车,拥有全新车架结构,外观线条更美观 大气,具有体积小、操作灵活、转弯半径小的特点,特别适合在狭窄 的通道内作业,同时配备高强度剪叉,可应用于双层货架,让货物通 过剪叉伸缩进行前后移动,前移行程最大可达1085mm。

X ILIN is always committing itself to new products design and development, the new innovation type CQDH15A- III double scissors Reach Stacker with compact design and beautiful outlook. It's good maneuverability is particularly suitable to handle material in very narrow aisles. High-Intensity double scissors fork work in deep rack system with double pallets flexibly. The reaching distance max can reach 1085mm

特点介绍	Advantages
全系标配EPS电转向,让转向更轻更可靠;	AC control system with Electric powered steering (EPS) makes steering more light and flexible.
低重心设计,确保操作安全;	Lower center gravity makes operation safer.
采用先进的集成控制器,保证行走、转向和提升控制 更平稳精确;	Advanced integrated controller makes travelling, steering and lifting more stable and accurate.
宽视野门架设计,操作视野宽阔;	Wide view mast makes operation easier and safer.
具有高度限位功能,当货叉起升至最大高度时,起升 电机自动断电,确保起升安全;	Function height limit cuts off the power of the lifting motor when the fork lifts to the max high position, making the operation more safety.
具有高位限速、转弯限速功能,让作业更安全可靠;	Function of speed limit either at high and at turning makes the operation more safe and reliable.
采用交流变频控制技术,使行驶、起升和转向实现无 级调速控制,精确可靠;	Accurate stepless speed control of the travelling, lifting and steering is achieved by adopting AC variable frequency control technology.
分体式罩壳,维护保养便捷;	Separable housing makes maintenance convenient.

# 【表扬】全员一次性通过焊工证考试

20 Employees Passed the Welder Certification Examination

部门	Ι	姓名	Ι	部门	Ι	姓名
焊二车间		张云苗		焊一车间		李武伟
焊二车间		褚盈鹏		焊一车间		李 伟
焊二车间		颜洋		焊一车间		范银辉
焊二车间		陈建成		焊一车间		金利朋
焊二车间		王德兴		焊一车间		王颢钧
焊二车间		覃永海		焊一车间		赵运敏
焊二车间		殷洪生		焊一车间		龙超超
焊二车间		项可军		焊一车间		杨城山
自然二车间		王立超		自然二车间		金武哲
自然二车间		徐崇广		自然二车间		吴黎明

**近**日,公司组织20名员工参加"钢结构电 焊操作作业人员证"的培训与考试本 焊操作作业人员证"的培训与考试。本 次考试分理论与实践两项,实操项目有气体保 护焊、手工电弧焊接、不锈钢气体保护焊等,全 员一次性通过考试,成功取得证书。通过此次培 训考试,不仅让员工取得了作业人员证书,也提 高了公司特种作业人员的职业素质和技能水 平,为公司提升产品生产质量打下基础。

 $\mathbf{R}$  ecently, the company organized 20 employees to take part in the training and examination of Certificate for Steel Structures Welders. This exam consists of theory test and practical operation. The practical operation includes gas shielded arc welding, electrode welding, stainless steel gas shielded arc welding, etc. All attendees passed the exam in one go and successfully obtained the certificates. Through this training examination, employees not only obtained the certificate of operator, but also improved the professional quality and skill level of the company's special operators, laying a foundation for the company to improve the quality of product production.

### 小善举、大爱心——公司员工自发为患病同事募集捐款 XILIN Employees Donate for the Sick Colleague



日,公司车间某位员工突发疾病住院治 疗,这突如其来的疾病给这个普通的家 庭带来了沉痛的打击。在公司未号召、未组织的 情况下,员工自发捐款,集微薄之力,伸援助之 手。短短几天时间,爱心捐款数达11650元!慈 善之举在如意蔚然成风,如意这个充满爱的大 家庭中,展现出来的团结互助、慈爱奉献精神值 得表彰!

ecently, an employee was hospitalized for K sudden illness, which brought a painful blow

14 卢秀平 30 梅其山 46 章建垚 62 葛民春 15 卢秀安 31 王进长 47 王式品 63 冯亚华 贺长付 48 李世建 64 吴余丰 to his family. In the case that the company did not call and organize, employees donated money spontaneously to gather their meager strength and lend a helping hand. In just a few days, the number of love donations reached 11,650 yuan! Charity has become a common practice in XILIN, like a big family full of love, and the spirit of solidarity, mutual assistance, love and dedication displayed is worthy of recognition!

## 送"你"一朵小红花

XILIN' s Dedicated Employee---Huang Haigin

在我们身边,有那么一群人,在平凡小事中书写奉 献与爱的故事,为公司创造价值。下班后,有个 身影经常活跃在公司大仓库二楼,默默打扫卫生,她就 是仓管员黄海琴。她18岁加入如意大家庭,在做好本职 工作的同时,经常主动清扫办公室、楼道等处,维护仓 库大家庭卫生环境,一直默默奉献着自己,在平凡的岗 位上兢兢业业、发光发热。在她身上看到了无私、奉献, 她用实际行动诠释了爱岗敬业的深远意义。



心中有信仰,脚下有力量。相信还有更多的如意人们在岗位上默默奉献,不求回报。希 望各部门、车间的员工能以他们为榜样,真抓实干,勇于担当,共同为公司的建设贡献力量, 创造价值!

📕 uang Haiqin, who is heading to her fifty, joined XILIN when she was 18 years old. In the H uang Haiqin, who is neading to net inty, joined Ateat, unce and past decades, Huang Haiqin has not only fully fulfilled her work as a warehouse keeper, but also showed her love and caring to the company. She voluntarily does sanitary trivial of the office without any complain and payment. We see the spirit of collectivism, selfless dedication on her.

Huang Haiqin is one of the 1200 employees who are making contributions for the future of XILIN down to earth. We believe XILIN would earn a more prosper tomorrow with their concerted endeavor.





### 中秋送温暖 情暖敬老院 XILIN Sent Mid-Autumn Festival Greetings to All Employees and the Old

秋节来临之际,为使全体员工感受到"大家庭" 的温暖,公司工会为全体员工发放月饼,并致以 节日的问候和衷心的祝福。同时,工会小分队走进县社 会综合福利院、县闻裕顺福利院、茶院乡福利院等地, 为700余名老人们送上中秋月饼,陪老人们过上一个祥 和、温馨的中秋节。香甜可口的月饼让老人们喜笑颜 开,为中秋佳节增添了幸福的味道。



O n Mid-Autumn Festival, in order to make all employees feel the warmth of the company, XILIN trade union distributed moon cakes to all employees and extended festive greetings and heartfelt wishes. At the same time, trade union members went into old people's homes like the county comprehensive social welfare home, and presented Mid-Autumn moon cakes to more than 700 old people to accompany them to have a peaceful and warm Mid-Autumn Festival. Sweet and delicious moon cakes made the old people smile and added happiness to the Mid-Autumn Festival.

